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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 

 Pro Iniö grundades den 23.4.2017. Denna årsberättelse presenterar föreningens 

 åttonde verksamhetsår. 

 

ADMINISTRATIVA UPPGIFTER 

 Vid årsmötet den 27.4.2024 valdes:  

 Ordförande Seppo Bruun 

 Styrelsemedlemmar, ansvarsuppgifter och antal år för invalet 

 Riitta Seppälä, viceordförande, 1 år 

 Elisabeth Dahla, sekreterare, 2 år 

 Barbro Lindholm, 2 år 

 Jukka Pakarinen, 2 år 

 Anitta Pentinmikko, 1 år 

 Tiina Ervasti, 1 år 

 Iona Maaranto, 2 år, ersättande medlem, kassör 

 Harri Markkula, 1 år, ersättande medlem 

 

 Medlemmar 

 Inga förändringar i medlemsantalet har skett under året. 

Ekonomi 

I början av verksamhetsåret fanns det 5023,71 euro på föreningens bankkonto och i 
slutet 4791,60 euro. I lagret fanns i slutet av året 6 Pro Iniö T-skjortor och 15 lippisar 
samt 67 vimplar (4 m) och 7 vimpelpaket (vägg).  

Största intäkterna inbringade sommartidningens annonsförsäljning, 2905 € och 
bidraget från Svenska kulturfonden, 1500 €. Den största utgiftsposten var Aboprint, 
sommartidningen, 2825 €. En stor utgiftspost är administrationen, främst utgifter för 
elektroniska medier. 

 

 

 

 



Möten 

 Styrelsen har hållit 5 officiella möten under året 2024 (3.2, 29.3, 30.6, 21.9 och 
 16.11.2024).  

 Årsmötet hölls den 27.4.2024 i Villa Högbo, Norrby.  

 

 VERKSAMHET UNDER ÅRET 

 Nomad-Appens användning fortsatte med 781 nya besökare under året, det totala 
antalet besökare från Nomadens början är 6430. Cykelvideon, med presentation av 
platser längs vägen mellan Kannvik och Dalen, har öppnats totalt 1310 gånger sedan 
starten för 4 år sedan.  

Projektet med att måla strandbodarna i Norrby slutfördes våren 2024. Fyra dörrar 
tjärades och en vägg målades. 

Sommartidningen, var 24-sidig och gavs ut i 1500 exemplar. Tidningen 
 distribuerades i de 5 postlådor, som föreningen har i Norrby, Söderby och 
 Keistiö och till Iniöbornas postlådor, förbindelsebåtarna, olika företag på Iniö mm. 
Arbetet med sommartidningen 2025 startade under hösten, det första mötet hölls den 
7.11.2024. Arbetsgruppen består av Anitta Pentinmikko, Riitta Seppälä och Elisabeth 
Dahla. Iona Maaranto lovat delta i mån av möjlighet. 

Pro Iniö ordnade lördagen den 27.7 Familjekonsert i Norrby hamn i samarbete med 
Iniö Folk. Vid konserten uppträdde flera artister från Iniö Folk. Huvudartist var ”Iniö 
sotaren” Rauno Aaltonen, ackompanjerad av Valtteri Bruun. Kaffe och saft och Lolas 
bullar såldes förmånligt i samband med tillställningen. Tillfället var välbesökt och 
Rauno Aaltonens solosång uppskattades högt. 

6 Pro Iniö T-skjortor och 4 lippisar såldes i samband med familjekonserten i Norrby 
hamn i slutet av juli 27.7.  

Föreningen bjöd under ”de gamlas vecka”, den 12.10, i samarbete med Iniö 
pensionärer r.f., på musikprogram och kaffetraktering åt alla på Aftonro och till övriga 
pensionärer i Iniö. För programmet stod Hoivapelimannit från Esbo, dvs. duon Maria 
Kalaniemi och Elina Leskelä. Ca 35 personer njöt av dragspelsmusiken och sången och 
sjöng med vid allsången. 

Föreningen lät trycka 120 Pro Iniö julkort med motiv från sågens fönster i Skagen, Iniö. 
Korten distribuerades till alla Iniöbor. 

Riitta Seppälä har 18.12.2024 överlämnat en skylt till Iniö skola med information om 
ett armband i brons från järnåldern, upphittat vid Kasberget i Iniö På skylten kan man 
läsa en beskrivning av amanuens Sami Rantanen från Museiverket. 


